
 

İL GENEL MECLİSİNİN 2022 YILI MART AYI OLAĞAN 
 TOPLANTISININ BİRİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 

 
İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının birinci birleşimine 01.03.2022 Salı günü saat 15.30’de 
Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 
         
Meclis çalışmalarına başlamadan önce yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ömer ASLAN, Fürkan 
ATEŞ, Ertan ŞENER, Hüseyin İNCE, Ali ÇORBACI, Resul ÇİFTÇİ, Mustafa TUNALI, İbrahim DÖNERTAŞ, Atalay 
BEŞTAŞ, Murat KAYA, Mustafa SELVİ, Tahsin YENER, İdris DURMUŞ, Hayrullah SARIHAN, Oktay ATİK, İsmail 
AKAR ve Hüseyin ALFAT olmak üzere tüm üyelerin toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun 
olduğu görülerek meclis çalışmalarına devam edildi. 
         
Gündemin birinci maddesinde yer alan; 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 39 uncu maddesi ve 5018 sayılı 
Kamu Mali Yönetimi Kontrol Kanununun 41 inci maddesi gereğince hazırlanan Yalova İl Özel İdaresinin 2021 Yılı 
Faaliyet Raporunun, 5302 sayılı İl özel İdaresi Kanununun 10 ve 18 inci maddeleri gereğince İl Genel Meclisi 
tarafından değerlendirilmesi ile ilgili İl Özel İdaresi Mali Hizmetler Müdürlüğünün meclisimize havaleli 25.02.2022 
tarihli ve 7995 sayılı yazıları okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu teklifin incelenerek bir rapor 
halinde meclise sunulması için İhtisas Komisyonlarına havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi.  
        
Gündemin ikinci maddesinde yer alan; Valilik hizmet binasındaki hizmetlerin aksatılmadan yürütülebilmesi için 
ihtiyaç duyulan donatım malzemesinin temin edilmesi ve bazı cihazlar ile  makine, araç ve gereçlerin bakım ve 
onarım işlerinin İl Özel İdaresi bütçe imkanları ile yaptırılması ile ilgili  İl Özel İdaresi Destek Hizmetleri 
Müdürlüğünün meclisimize havaleli 23.02.2022 tarihli ve 7871 sayılı yazıları okundu. İl Özel İdaresi Genel 
Sekreter Vekili Muharrem ÇOBANKENT tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan müzakereler 
neticesinde, söz konusu teklifin İl Genel Meclisinin bu ayki olağan toplantısının beşinci birleşimine yetiştirilmek 
üzere incelenerek bir rapor halinde meclise sunulması için Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi hususu 
oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
         
Gündemin üçüncü maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin görev ve sorumluluk alanında bulunan Kocadere 
Köyü, 1/1000 ölçekli uygulama imar planı sınırları içerisinde gerekli olan imar planı plan notları değişikliği 
yapılması teklifi hakkında İmar ve Bayındırlık Komisyonunca hazırlanan rapor okundu. İl Özel İdaresi İmar ve 
Kentsel İyileştirme Müdürü Vekili Necat AKIN tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Meclis üyelerinden 
Oktay ATİK söz alarak, yapılan bu değişiklikle ilgili Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Müdürlüğünden görüş alıp 
almadığını sordu, İmar Müdürü Necat Akın; yapılan işlemin plan notu değişikliği ile ilgili olduğunu, yönetmelikte 
buna yönelik ifadelerin çok net ve anlaşılır şekilde gerekli bilgileri içerdiğini, dolayısıyla bu konuda Çevre ve 
Şehircilik Müdürlüğünden görüş sorulmasına gerek olmadığını söyledi. Yapılan müzakereler neticesinde, 
komisyon raporunda belirtildiği gibi; İlimiz, Çınarcık İlçesi, Kocadere Köyü, 1/1000 ölçekli uygulama imar plan 
notlarına önerilen “14- Kamusal alanlara (park, çocuk bahçesi, yeşil alan, belediye hizmet alanı) bitişik olan 
parsellerde kamusal alana çekme mesafesi en az 3 metredir.” notunun Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği Bahçe 
Mesafeleri başlıklı 23 üncü maddesinin (a) fıkrasında “Ön bahçe ve yol kenarına rastlayan bahçe mesafeleri ile 
kamusal alanlara olan bahçe mesafeleri en az 5.00 metredir.” Hükmüne aykırı olduğundan söz konusu önerinin 
uygun olmadığına, plan notlarına önerilen “13- Çekme mesafeleri bırakıldıktan sonra bina cephesi 6 metrenin 
altına düşen parseller komşu parselden muvafakat almak kaydıyla ikiz olarak yapılaşabilir. Komşu her iki parselin 
bina cephesinin 6 metrenin altına düşmesi durumunda ikiz olarak yapılaşmada muvafakat aranmaz.” Hükmünün 
plan notlarına eklenmesi şeklinde hazırlanan imar planı plan notları değişikliğinin, 5302 sayılı İl Özel İdaresi 
Kanununun 10 uncu maddesi, 3194 sayılı İmar Kanunu’nun 8 inci maddesi ile Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği ve 
Mekânsal Planlar Yapım Yönetmeliğinin ilgili hükümleri gereğince onaylanması hususu oylandı ve oybirliğiyle 
kabul edildi. 
 
Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 02.03.2022 Çarşamba günü saat 15.30’da meclis toplantı 
salonunda toplanmak üzere Mart ayı olağan toplantısının birinci birleşimine son verildi. 

 
İL GENEL MECLİSİNİN 2022 YILI MART AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ İKİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının ikinci birleşimine 02.03.2022 Çarşamba günü saat 
15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 
 
Meclis çalışmalarına başlamadan önce yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ömer ASLAN, Fürkan 
ATEŞ, Ertan ŞENER, Hüseyin İNCE, Ali ÇORBACI, Resul ÇİFTÇİ, Mustafa TUNALI, İbrahim DÖNERTAŞ, Atalay 
BEŞTAŞ, Murat KAYA, Mustafa SELVİ, Tahsin YENER, İdris DURMUŞ, Hayrullah SARIHAN, Oktay ATİK, İsmail 
AKAR ve Hüseyin ALFAT olmak üzere tüm üyelerin toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun 
olduğu görülerek meclis çalışmalarına devam edildi. 
 
İlimiz, Çınarcık İlçesi, Kocadere Köyünde 1/1000 ölçekli uygulama imar planı sınırları içerisinde kalan 805 ada, 1 
nolu parselde hazırlanmış olan plan değişikliğinin, 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 10 uncu maddesi, 3194 
sayılı İmar Kanunu’nun 8 inci maddesi ile Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği ve Mekânsal Planlar Yapım 



 

Yönetmeliğinin ilgili hükümleri gereğince İl Genel Meclisi tarafından onaylanması ile ilgili İl Özel İdaresi İmar ve 
Kentsel İyileştirme Müdürlüğünün meclisimize havaleli 25.02.2022 tarih ve 7993 sayılı teklif yazıları okundu. 
İmar ve Kentsel İyileştirme Müdürü Vekili Necat AKIN tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan 
müzakereler neticesinde, söz konusu teklifin incelerek bir rapora bağlanmak üzere İmar ve Bayındırlık 
Komisyonuna havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
İlimizde ikamet eden 623 şehit ve gazi yakınına daha iyi psiko-sosyal destek sunmak ve sosyal kültürel 
etkinlikler kapsamında ağırlayabilmek, 18 Mart Çanakkale Zaferi ve Şehitleri Anma Günü, 15 Temmuz Demokrasi 
ve Milli Birlik Günü ve 19 Eylül Gaziler Günü anma faaliyetlerinin kurum içinde yapabilmek, aynı zamanda 
ailelerin daha iyi bir ortamda kaliteli zaman geçirebilmelerini sağlamak amacıyla gerçekleştirilmesi planlanan 
Şehit Yakınları ve Gaziler Sosyal Kültürel Faaliyetler Projesinin uygulanması ve söz konusu projeye İl Özel İdaresi 
bütçesinden gerekli maddi desteğin sağlanması ile ilgili İl Özel İdaresi Emlak ve İstimlak Müdürlüğünün 
meclisimize havaleli 03.03.2022 tarihli ve 8175 sayılı teklif yazıları okundu. Meclis Başkanı tarafından konu 
hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu teklifin İl Genel Meclisinin bu ayki 
olağan toplantısının son birleşimine yetiştirilmek üzere incelenerek bir rapor halinde meclise sunulması için Plan 
ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
Yalova Termal yolunun sağında ve solunda bulunan çınar ağaçlarının Karayolları 14. Bölge Müdürlüğü tarafından 
yapılan rutin yol kontrollerinde trafik güvenliği açısından tehlike arz ettiği, Bursa Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge 
Komisyonunca alınan 10.11.2021 tarih ve 172 sayılı karar üzerine Yalova Orman İşletme Müdürlüğü tarafından 
hazırlanan teknik raporda yol üzerindeki çınar ağaçlarının bir kısmının kesilmesi, bir kısmının budanması, büyük 
bir çoğunluğunun ise bakımının yapılması ihtiyacının hasıl olduğu, Kadıköy beldesi sınırları içerisinde bulunan 447 
çınar ağacının bakım işlerinin Kadıköy Belediyesi imkânları ile yapılmasının mümkün olmadığı anlaşıldığından, İl 
Özel İdaresi ve ilgili belediyeler arasında işbirliği protokolü yapılarak, yol üzerindeki tarihi çınar (anıt) ağaçların 
bir kısmının kesilmesi, diğerlerinin budanması ve bakım ve restore edilmesi iş ve işlemrinin yaptırılması ile ilgili İl 
Özel İdaresi Destek Hizmetleri Müdürlüğünün meclisimize havaleli 03.03.2022 tarihli ve 8174 sayılı teklif yazıları 
okundu. Meclis Başkanı; bu ağaçların tescilli tabiat varlıkları ve anıt ağaçlar olduğunu, Çevre Bakanlığının anıt 
ağaçların bakımı ve restorasyonu ile ilgili çalışmaların Yerel Yönetimler tarafından yapılması yönünde 
talimatlarının olduğunu, İl Özel İdaresi, Yalova ve Kadıköy Belediyeleri arasında protokol yapılarak ve ödeneğin 
çoğunluğunun belediyeler tarafından karşılanarak söz konusu çınar ağaçlarının bakımının yapılmasının faydalı 
olacağını söyledi. Meclis Üyelerinden Hüseyin ALFAT söz alarak, Yenimahalle köy merkezi, Yenimahalle alt baraj 
yolu ve Termal Kaplıcaları girişine kadar olan yolun kenarında bulunan tarihi çınar (anıt) ağaçların bakımının 
yapılmasının önem arz ettiğini, Termal Belediyesinin de dahil edilerek dörtlü konsorsiyum şeklinde bu ağaçların 
bakımının yapılmasının gerekli ve yararlı olacağını dile getirdi. Yapılan müzakereler neticesinde, Termal 
Bölgesinin de dahil edilerek, Kadıköy beldesi sınırları içerisinde bulunan tarihi çınar ağaçları ile Yenimahalle ve 
Termal Kaplıcaları girişinde bulunan tarihi çınar ağaçların bakım, tedavi ve restorasyon çalışmalarının yapılması 
konusunun İl Genel Meclisinin bu ayki olağan toplantısının son birleşimine yetiştirilmek üzere incelenerek bir 
rapor halinde meclise sunulması için Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle 
kabul edildi. 
 
İl Genel Meclis Üyelerinden İsmail AKAR ve Oktay ATİK tarafından 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 6 ve 13 
üncü maddeleri kapsamında Meclis Başkanlığına hitaben verilen 02.03.2022 tarihli önergeleri okundu, gündeme 
alınması hususu oybirliğiyle kabul edildi. Meclis Başkanı tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan 
müzakereler neticesinde, önergede belirtilen,  İlimiz, Termal İlçesi, Akköy Köyü sınırları içerisinde İl Özel İdaresi 
bütçe imkanları ile yaptırılan mevcut futbol sahasına ait soyunma odaları için ihtiyaç duyulan giysi dolabının 
temin edilmesi, ilgili alanlarına oturma banklarının konulması ve çevre düzenlemesinin yapılması teklifinin 
incelerek bir rapora bağlanmak üzere tüm İhtisas Komisyonlarına havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle 
kabul edildi.  
 
İl Genel Meclis Üyelerinden Murat KAYA, Mustafa SELVİ ve Tahsin YENER tarafından 5302 sayılı İl Özel İdaresi 
Kanununun 6 ve 13 üncü maddeleri kapsamında Meclis Başkanlığına hitaben verilen 02.03.2022 tarihli 

önergeleri okundu, gündeme alınması hususu oybirliğiyle kabul edildi. Önerge sahiplerinden Murat KAYA 
tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Meclis üyelerinden Oktay ATİK söz alarak, yapılan projelerin ve 
yatırımların çok faydalı olduğunu, kamuoyunun aydınlatılması için tüm mesire alanlarının tanıtımı için ilgili 
kurumlardan bilgi alınması ve halkın bilgisine sunulmasının faydalı olacağını dile getirdi. Meclis Üyelerinden 
İbrahim DÖNERTAŞ söz alarak, Hayriye Köyünde İl Özel İdaresi imkânlarıyla yaptırılan ve muhtarlık tarafından 
işletilen, aynı zamanda Orman İşletme Müdürlüğünün yetkisinde olan mesire alanının köy muhtarlığına tahsisi 
veya bedelsiz devri konusunda İdare tarafından gerekli işlemlerin yapılmasının yararlı olacağını dile getirdi. 
Yapılan müzakereler neticesinde, İbrahim DÖNERTAŞ’ın teklifinin ilavesiyle önergede belirtilen; gerekli izinlerin 
alınması suretiyle Orman Genel Müdürlüğü tarafından B tipi mesire alanı olarak ilan edilen Yalova İli, Çınarcık 
İlçesi, Ortaburun köyü sulama göleti etrafında Çınarcık Orman İşletme Şefliği sınırları içerisinde bulunan 1.93 
hektarlık alanın, halkın kullanımına uygun donatı elemanlarının yerleştirilmesi suretiyle mesire alanı olarak 
düzenlenmesi teklifinin incelerek bir rapora bağlanmak üzere tüm ihtisas komisyonlarına havale edilmesi hususu 
oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
Gündemin dördüncü maddesinde yer alan; Yalova İli, Termal İlçesi, Termal Kaplıcaları İşletmesi sınırları 
içerisinde yoğun kar yağışı sebebiyle zarar gören ağaçların yerine yenilerinin dikilmesi teklifi hakkında İhtisas 



 

Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Yapılan müzakereler neticesinde komisyon raporlarında belirtildiği 
gibi; Yalova İli, Termal İlçesi, Termal Kaplıcaları İşletmesi sınırları içerisinde bulunan ve yoğun kar yağışından 
dolayı zarar gören ağaçların yerine, Termal Kaplıcaları İletme Müdürlüğü ile Yalova Orman İşletme Müdürlüğü 
teknik desteğinde Termal İlçemizin iklim şartları ve florasına uygun ağaçların/fidanların İl Özel İdaresi tarafından 
temin edilerek ilgili alanlara dikiminin yapılması, KDV dahil toplam ₺50.000,00 tutarındaki giderinin ise İl Özel 
İdaresi Kırsal Hizmetler Müdürlüğü bütçesinin Bitkisel Üretimi Geliştirme Projesi faslında bulunan ödenekten 
karşılanması hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi.   
 
Gündemin beşinci maddesinde yer alan; Yalova İli, Termal İlçesi, Yenimahalle köyünde uygun görülen alanda 
pazar yeri kurulması ve ekmek fırını yapılması teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar 
okundu. Yapılan müzakereler neticesinde komisyon raporlarında belirtildiği gibi, Yalova İli, Termal İlçesi, 
Yenimahalle Köyünde yol kenarlarında bulunan satış yerlerinin trafiğe engel olması ve can ve mal emniyeti 
açısından tehlike arz etmesi nedeniyle, İdarenin teknik elemanları tarafından yerinde gerekli çalışmanın 
yapılması suretiyle proje, keşif özeti ve maliyetinin çıkarılarak komisyonlara iletilmesinin ardından konunun bir 
rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul 
edildi.  
 
Gündemin altıncı maddesinde yer alan; İlimize bağlı Altınova, Armutlu ve Çınarcık İlçe Nüfus Müdürlüklerinin, 
İçişleri Bakanlığı Nüfus ve Vatandaş İşleri Genel Müdürlüğü tarafından belirtilen yeni konsepte uygun hale 
getirilmesi için Bakanlık tarafından gönderilmesi öngörülen ödeneğin yetersiz kalması nedeniyle İl Özel İdaresi 
bütçesinden gerekli ödeneğin tahsis edilmesi teklifi hakkında Plan ve Bütçe Komisyonunca hazırlanan rapor 
okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporunda belirtildiği gibi; iş yoğunluğunu azaltmak, 
vatandaş refahını artırmak ve hizmet kalitesini iyileştirmek amacıyla, İçişleri Bakanlığı Nüfus ve Vatandaşlık İşleri 
Genel Müdürlüğü tarafından başlatılan “Konsept Nüfus Müdürlüğü” projesi kapsamında, İlimize bağlı Altınova, 
Armutlu ve Çınarcık İlçe Nüfus Müdürlüklerinin yeni konsepte uygun hale getirilmesi işinin, 5302 sayılı İl Özel 
İdaresi Kanununun 6 ve 64 üncü maddeleri kapsamında yapılacak protokol çerçevesinde İl Özel İdaresi ile İl 
Nüfus ve Vatandaşlık Müdürlüğü tarafından ortak proje olarak uygulanması, Bakanlık tarafından gönderilmesi 
öngörülen ₺200.000,00 ödenek tutarı kadar olan ₺200.000,00 nin, İl Özel İdaresi (İmar ve Kentsel İyileştirme 
Müdürlüğü) bütçenin Kamu Kurum Binaları Yapım Bakım ve Onarım Giderleri faslındaki ödenekten karşılanması 
hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 03.03.2022 Perşembe günü saat 15.30’da meclis toplantı 
salonunda toplanmak üzere Mart ayı olağan toplantısının ikinci birleşimine son verildi. 
 

İL GENEL MECLİSİNİN 2022 YILI MART AYI OLAĞAN 
TOPLANTISININ ÜÇÜNCÜ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR  

  
İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının üçüncü birleşimine 03.03.2022 Perşembe günü saat 
15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 
 
Meclis çalışmalarına başlamadan önce yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ömer ASLAN, Fürkan 
ATEŞ, Ertan ŞENER, Hüseyin İNCE, Ali ÇORBACI, Resul ÇİFTÇİ, Mustafa TUNALI, İbrahim DÖNERTAŞ, Atalay 
BEŞTAŞ, Murat KAYA, Mustafa SELVİ, Tahsin YENER, İdris DURMUŞ, Hayrullah SARIHAN, Oktay ATİK, İsmail 
AKAR ve Hüseyin ALFAT olmak üzere tüm üyelerin toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun 
olduğu görülerek meclis çalışmalarına devam edildi.      
         

Gündemin yedinci maddesinde yer alan; İlimiz ile ilgili ekonomik, sosyal, kültürel, sanayi, ticaret, tarım, turizm, 

eğitim, sağlık vb. alanlarda yapılan yüksek lisans ve doktora düzeyindeki araştırmalara İl Özel İdaresi tarafından 

destek olunması teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Meclis Başkanı tarafından 

yönetmelik taslağının içeriği hakkında meclise bilgi verildi.  Meclis Üyelerinden Oktay ATİK söz alarak, yüksek 

lisans ve doktora tezlerine verilecek destek sayısı ve miktarı encümen tarafından mı belirlenir diye sordu. Meclis 

Başkanı tarafından sorulan soruya cevap verildi. Yapılan müzakereler neticesinde; her ne kadar eksikliklerin 

tamamlanması ve hataların düzeltilmesi için komisyona süre verilmesi talep edilmiş ise de, İdare tarafından 

Üniversiteler nezdinde yapılan çalışmalar sonucunda yerel yönetim ve şehircilik alanlarında, hizmetlerin 

iyileştirilmesi ve karşılaşılan problemlerin çözülmesine yardımcı olmak üzere, saha araştırması Yalova’da 

yapılacak olan ve Yalova’yı ekonomik, sosyal, kültürel, sanayi, ticaret, tarım, turizm, eğitim, sağlık vb. alanlarda 

konu alan yüksek lisans ve doktora düzeyindeki araştırmalara/tezlere İl Özel İdaresi tarafından destek olunması 

yönünde mevzuat hükümleri doğrultusunda hazırlanan ve son şekli verilerek meclisimize sunulan “Yalova İl 

Özel İdaresi Yüksek Lisans ve Doktora Tez Çalışmalarını Destekleme Yönetmeliği”nin onaylanması ve 

3011 sayılı Resmi Gazete'de Yayımlanacak Olan Yönetmelikler Hakkında Kanun’un 2 nci maddesi gereğince 

mahallinde çıkan gazete veya diğer yayın yollarıyla yayımlanması suretiyle yürürlüğe girmesi hususu oylandı ve 

oybirliğiyle kabul edildi.  
 
Gündemin sekizinci maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin yetki ve sorumluluk alanında bulunan köylerin 
ekonomik açıdan kalkındırılmasına yönelik gelir getirici mahiyette projeler geliştirilerek hayata geçirilmesi teklifi 



 

hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Meclis Başkanı; geçmiş yıllarda olduğu gibi 2022 
yılında da Tarım İl Müdürlüğü işbirliğinde projeler geliştirilerek hayata geçirilmeye devam edileceğini, 
önümüzdeki Salı günü Tarım İl Müdürlüğünde konu ile ilgili bir program düzenleneceğini ve müsait olan meclis 
üyesi arkadaşlarımızın bu programa katılmalarını, vatandaşlarımıza doğrudan yarar sağlayacak ve 
memnuniyetlerini arttıracak bu tür projelerin uygulanmasının gerekli ve yararlı olacağını ifade etti. Genel 
Sekreter Yardımcısı Selahattin ARAS; tamamlanmış olan ve çalışmaları süren tarımsal faaliyetler ile ilgili meclise 
bilgi sundu. Meclis Üyelerinden Oktay ATİK  ve İdris DURMUŞ ayrı ayrı söz alarak, yapılan çalışmalar sonucunda 
ortaya çıkan projelerin zaman kaybetmeden hayata geçirilmesi, ayrıca Tarım ve Orman İl Müdürlüğü tarafından 
zirai faaliyetler ve bitkisel üretim projeleri hakkında meclisimizin bilgilendirilmesinin yararlı olacağını dile 
getirdiler. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; İl Genel Meclisinde alınan 
kararlar doğrultusunda tarımsal ve zirai faaliyetler konusunda köylerimizden 2022 yılı içerisinde gelen yeni 
taleplerin de değerlendirilerek, İl Özel İdaresi ile Yalova İl Tarım ve Orman Müdürlüğü işbirliğinde yapılan 
çalışmalar sonucunda hazırlanan, “Yalova İlinde Akdeniz Meyve Sineği ile Biyoteknik Mücadele 
Deneme Projesi”, Yalova İlinde Yağlık Ayçiçeği Üretiminin Arttırılması Projesi’ ve “Yalova İlinde 
Örtüaltı Sebze Üretimini Geliştirme Projesi olmak üzere ₺648.200,00 maliyetli üç proje için İl Özel İdaresi 
bütçesinden ₺329.500,00 ödenek ayrılarak bu projelerin uygulanmasına karar verilmiş, ayrıca 2022 yılı içerisinde 
tıbbi ve aromatik bitki yetiştiriciliğinin geliştirilmesi, zeytin yetiştiriciliğinde peryodisitenin azaltılması 2. etap 
projesi, kaba yem üretiminde tohum desteği ile çiftçilerimizin yanındayız projesi, Trabzon hurması ve ceviz 
yetiştiriciliğinin geliştirilmesi projeleri hazırlanmış ve toplam maliyeti ₺1.148.787,00 olan bu projelerin 
₺392.212,00 tutarındaki bedelinin İl Özel İdaresi bütçesinden karşılanması talep edilmiş olup, bu projelerle ilgili 
çalışmaların tamamlanarak hayata geçirilmesi, bundan böyle de vatandaşlarımıza doğrudan fayda sağlayacak 
tarımsal, zirai ve diğer faaliyetlere ilişkin alternatif projelerin geliştirilerek hayata geçirilmesine devam edilmesi, 
yapılmış ve yapılacak olan çalışmaların neticesinin bir rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için 
komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
Gündemin dokuzuncu maddesinde yer alan; Şenköy Köyü hudutları içerisinde bulunan Yaren Baba Türbesi 
alanının günümüz şartlarına ve şehidin manevi şahsiyetine uygun olarak düzenlenmesi teklifi hakkında İhtisas 
Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği 
gibi; Çınarcık İlçesi, Şenköy hudutları içerisinde köyün en hâkim tepesinde halk arasında Yaren Baba olarak 
bilinen Osmanlı dönemi fetih şehitlerinden Sultan Mahmut Efendinin Kabrinin (Türbesinin) bulunduğu alanın, 
meclisimizce kabul gören, taşıyıcı sisteminin yığma taş malzemeli mimari projenin, tahmini keşif özeti 
doğrultusunda Şenköy Muhtarlığı tarafından uygulanması, ödeme (hekediş) belgelerinin İl Özel İdaresine 
gönderilmesinden sonra İl Özel İdaresi bütçesinin Çınarcık Köylere Yardım faslındaki ödenekten hakediş tutarı 
kadar ödeneğin Şenköy Muhtarlığı hesabına aktarılması, ayrıca proje hakkında İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünün 
bilgilendirilerek söz konusu türbenin turizm rehberine işlenmesi ve gezilecek yerler listesine eklenmesinin 
sağlanması hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi.  
        
Meclis Üyelerinden Hüseyin İNCE gündem dışı söz alarak, Dereağzında bulunan soğuk hava deposu binası 
kiracısının hukuksuz bir şekilde tahliye edildiğini ve Merkez Köylere Hizmet Götürme Birliği tarafından kiraya 
verilen bu binanın satılığa çıkarılması ile ilgili çalışma başlatıldığını, hukuksuz bir şekilde yapılan bu tahliye 
işleminden dolayı müstecire yüklü miktarda tazminat ödenmesinin söz konusu olduğunu, bu binanın uzun yıllar 
boş tutularak ayda yaklaşık 75 bin lira kira gelirinden mahrum bırakılması dolayısıyla kurumun zarara 
uğratıldığını, bu hatalı işlemle ilgili meclisi bilgilendirmek ve bu hususun kayıtlara geçmesini sağlamak için 
gündem dışı söz aldığını ifade etti.   
 
Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 04.03.2022 Cuma günü saat 15.30’da meclis toplantı salonunda 
toplanmak üzere Mart ayı olağan toplantısının üçüncü birleşimine son verildi. 
 

İL GENEL MECLİSİNİN 2022 YILI MART AYI OLAĞAN 
TOPLANTISININ DÖRDÜNCÜ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 

 

İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının dördüncü birleşimine 04.03.2022 Cuma günü saat 
15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 
 
Meclis çalışmalarına başlamadan önce yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ömer ASLAN, Fürkan 
ATEŞ, Ertan ŞENER, Hüseyin İNCE, Ali ÇORBACI, Resul ÇİFTÇİ, Mustafa TUNALI, İbrahim DÖNERTAŞ, Atalay 
BEŞTAŞ, Murat KAYA, Mustafa SELVİ, Tahsin YENER, İdris DURMUŞ, Hayrullah SARIHAN, Oktay ATİK, İsmail 
AKAR ve Hüseyin ALFAT olmak üzere tüm üyelerin toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun 
olduğu görülerek meclis çalışmalarına devam edildi.     
         
Gündemin onuncu maddesinde yer alan; Yaklaşık %60’ı orman olan ve Türkiye’nin ilk canlı ağaç müzesine 
(Arboretum) ev sahipliği yapan ilimize ideal bir Bonsai (Minyatür Ağaç) Müzesinin kazandırılması için gerekli 

çalışmanın yapılması teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Meclis Başkanı; 
Türkiye’nin en tanınan isimlerinden olan İnan KIRAÇ ile geçen aylarda görüşme yapıldığını, kendi 
koleksiyonunda bulunan bazı değerli ağaçları bonsai müzesi için bize vereceği yönünde ifadelerinin olduğunu dile 
getirdi. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; İspanya’nın Madrid ve Barcelona 
kentlerine yapılan çalışma gezisi sonucunda ve 30 Kasım 2021 tarihinde ilimizde düzenlenen Sergi ve 



 

Sempozyumda ortaya çıkan görüş ve öneriler doğrultusunda tahsis edilen yerin bitişiğinde bulunan Kültür 
Merkezi ile entegre bir şekilde hazırlanan Bonsai Sanat Galerisi ve Atölyesi (Bonsai Müzesi) Projesinin hayata 
geçirilebilmesi için, yaklaşık maliyetin tespit edilmesi ve hazırlanan projeyle birlikte Kültür ve Turizm Bakanlığına 
gönderilerek ödenek temini talebinde bulunulması, 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunun 64’üncü maddesi ve 5393 
sayılı Belediye Kanunun 75’inci maddesi kapsamında Kadıköy Belediyesi ile yapılacak ortak protokol çerçevesinde 
anılan Bonsai Sanat Galerisi ve Atölyesi (Bonsai Müzesi) Projesinin hayata geçirilmesi, yapılmış ve yapılacak 
çalışmaların sonucunun bir rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için komisyonlara süre verilmesi hususu 
oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi.  
 
Gündemin on birinci maddesinde yer alan; Yeşil Mavi Turizm Seyir Yolu güzergâhındaki tesislerin kapasitesinin 
artırılması ve yeni turizm cazibe merkezlerinin oluşturulması, buralara ulaşımın kolayca sağlanması için Yeşil 
Mavi Yol’un bozuk olan kısımlarının onarılması ve yeni bağlantı yollarının yapılması teklifi hakkında İhtisas 
Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. İl Genel Meclis İdris DURMUŞ söz alarak, önceki toplantıda İdare 
tarafından meclise bilgi verileceği söylenmişti, acaba bu konuda meclisin bilgilendirilmesinin mümkün olup 
olamadığını sordu. Genel Sekreter Vekili Muharrem ÇOBONKENT önümüzdeki ay meclisi bilgilendirebileceklerini 
söyledi. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; ilimizin tarihi ve turistik 
yönlerinin tanıtımına ve ekonomisinin gelişmesine katkı sunmak amacıyla, planlama ve projelendirme ile yol 
güzergâhındaki tesislerin kapasitesinin artırılması ve yeni turizm cazibe merkezlerinin oluşturulması, Yeşil Mavi 
Turizm Seyir Yolu güzergâhında her yaştan çocuğun ve gençlerin anne babaları ile kamp, eğitim, doğal hayatı 
tanıma gibi alanlarda gençlerimizin kamp ihtiyacını karşılayacak şekilde süreç içeresinde ilimize doğal ortamda 4 
mevsimde gece gündüz kalınabilecek şekilde yeni tesislerin kazandırılması, ulaşımın kolayca sağlanması amacıyla 
Yeşil Mavi Yol’un Sugören-Hüyüktepe, Burhaniye Yaylası-Sermayecik Köyü arasındaki kısımları ile Karlık ve 
Delmece yayla yolunun 2022 yılı yapım programına alınarak asfalt seszonunun açılmasıyla bütçe imkanları 
çerçevesinde asfalt sathi kaplama işlerinin gerçekleştirilmesi, yapılmış ve yapılacak çalışmaların neticesinin bir 
rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul 
edildi.  
 
Gündemin on ikinci maddesinde yer alan; Altınova İlçesi, Soğuksu Köyü’nde bulunan Tarihi Ayazma Yukarı 
Mahalle Camii’nin restore ve çevre düzenlemesi yapılması teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan 
raporlar okundu. Meclis Başkanı; geçtiğimiz günlerde bu konunun basında da yer aldığını, Tarım ve Orman 
Bakanlığı Tarım Reformu Genel Müdürlüğü tarafından söz konusu alanın ifrazı ve tarım dışı kullanımı uygun 
görüldüğünü, buna bağlı olarak ifraz ve kamulaştırma çalışmalarının yapılacağını dile getirdi. İdarenin teknik 
elemanlarından Mimar Hüseyin ERSOY tarafından projenin aşamaları konusunda meclise bilgi sunuldu. Yapılan 
müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; ifraz ve kamulaştırma çalışmaları 
tamamlandıktan sonra, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında taşınmaz kültür 

varlığı olarak tescil edilmesi için, Kocaeli Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’na başvuru yapılması, Kocaeli 
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu tarafından caminin kültür varlığı olarak tescili uygun görülmesi halinde 
restorasyon projeleri hazırlatılarak onay için kurula gönderilmesi, konu ile ilgili iş ve işlemlerin tamamlanmasını 
müteakip restorasyon ve çevre düzenlemesi projesinin uygulanması, yapılmış ve yapılacak çalışmaların 
sonucunun bir rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve 
oybirliğiyle kabul edildi.  
  
İl Genel Meclisi Üyelerinden İbrahim DÖNERTAŞ tarafından 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 6 ve 13 üncü 
maddesi kapsamında sözlü olarak gündeme getirilen ve gündeme alınması oybirliğiyle kabul edilen 04.03.2022 
tarihli önergesinde belirtilen; İl Özel İdaresinin görev ve sorumluluk alanında bulunan İlimiz, Armutlu İlçesine 
bağlı köylerin evsel atıklarının düzenli olarak çöp depolama sahasına taşınması işleri ile hidrolik sıkıştırmalı çöp 
aracının bakım ve onarım işlerinin hizmet alımı yöntemiyle yaptırılması teklifinin, İl Genel Meclisinin bu ayki 
olağan toplantısının son birleşimine yetiştirilmek üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi hususu 
oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 05.03.2022 Cumartesi günü saat 10.00’da İl Özel İdaresi ana 
hizmet binasında bulunan Meclis Toplantı Salonunda toplanmak üzere Mart ayı olağan toplantısının dördüncü 
birleşimine son verildi. 
 

İL GENEL MECLİSİNİN 2022 YILI MART AYI OLAĞAN 
 TOPLANTISININ BEŞİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 

 
İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının beşinci birleşimine 05.03.2022 Cumartesi günü saat 
10.00’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 
         
Meclis çalışmalarına başlamadan önce yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ömer ASLAN, Fürkan 
ATEŞ, Ertan ŞENER, Hüseyin İNCE, Ali ÇORBACI, Resul ÇİFTÇİ, Mustafa TUNALI, İbrahim DÖNERTAŞ, Atalay 
BEŞTAŞ, Murat KAYA, Mustafa SELVİ, Tahsin YENER, İdris DURMUŞ, Hayrullah SARIHAN, Oktay ATİK, İsmail 
AKAR ve Hüseyin ALFAT olmak üzere tüm üyelerin toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun 
olduğu görülerek meclis çalışmalarına devam edildi.         
         



 

Gündemin on üçüncü maddesinde yer alan; mülkiyeti İl Özel İdaresine ait Merkez İlçe, Bahçelievler Mahallesi, 
1254 ada, 1 ve 2 parsel numaralı taşınmazların Gayrimenkul Yatırım Hizmetlerinde değerlendirilmesi teklifi 
hakkında Plan ve Bütçe Komisyonunca hazırlanan rapor okundu. Meclis Üyelerinden Oktay ATİK söz alarak, 
hasılatın satıştan farklı olmadığını, hasılat paylaşımı ile ilgili kriterlerin belirlenmediğini, buradan elde edilen 
gelirin hangi yatırım hizmetlerinde değerlendirilmesinin belli olmadığını, yetkinin encümene devri meclisin karar 
mekanizması dışında kalması anlamını taşıdığını, stratejik plan ve performans programında bu taşınmazların 
değerlendirilmesi yönünde herhangi bir ifadenin bulunmadığını, bu konunun detaylı bir şekilde irdelenerek 
sonucunun rapor halinde meclise sunulması için komisyona süre verilmesi gerektiğini, dolayısıyla komisyona 
süre verilerek konu hakkındaki eksikliklerin tamamlanması, soru işaretlerinin giderilmesi ve kriterlerin 
belirlenmesinden sonra meclis tarafından nihai kararın alınmasının daha uygun olacağı yönündeki görüşünü 
meclise iletti. Üyelerden Murat KAYA söz alarak, söz konusu taşınmazların yatırım hizmetlerinde 
değerlendirilmesi için bir oran belirlenmesinin uygun olup olmadığını sordu ve ihale aşamalarından sonra hasılat 
paylaşımının ne şekilde yapılacağının sözleşmede açık bir şekilde belirtilmesinin yeterli olacağı düşüncesi 
taşıdığını dile getirdi. İmar ve Kentsel İyileştirme Müdür V. Necat AKIN; oran belirlenmesinin mevzuat açısından 
doğru olmadığını söyledi. Üyelerden Ertan ŞENER söz alarak, hazırlıkların tamamlanarak idare onayına sunulması 
ifadesinin meclisi karar mekanizması dışında bırakacağı izlenimi vereceğini, çalışmalar tamamlandıktan sonra 
meclisin bilgilendirilmesi ve gerektiğinde nihai kararın meclis tarafından alınmasının daha doğru olacağı 
yönündeki görüşünü meclise iletti. Yapılan müzakereler neticesinde, mülkiyeti İl Özel İdaresine ait Merkez İlçe, 
Bahçelievler Mahallesi, 22 pafta, 1254 ada, 1 ve 2 nolu parsellerde bulunan taşınmazlardan hedeflenen azami 
faydanın sağlanabilmesi için söz konusu taşınmazların hem İl Özel İdaresine gelir getirecek hem de Yalova’nın 
ekonomik, ticari, sosyal ve kültürel ihtiyaçlarına cevap verecek ve gelişimine katkıda bulunacak Gayrimenkul 
Yatırım Hizmetlerinde değerlendirilmesi amacıyla yapılan müzakereler sonucunda, komisyon raporlarında 
belirtildiği gibi; söz konusu parsellerin “valilik hizmet binası” yapımı gibi alanlarda değerlendirilmek istendiği, 
ancak onaylı 1/1000 ölçekli uygulama imar planlarında buranın “ticaret alanı” olarak gösterildiği anlaşıldığından 
bu parsellerde valilik ya da diğer kamu binaları yapılmasının mümkün olmadığı; buna göre söz konusu 
taşınmazların, azami faydanın sağlanacağı Gayrimenkul Yatırım Hizmetlerinde değerlendirilmesi için mevzuat 
hükümleri çerçevesinde hasılat paylaşım modeli yöntemi ile ihale edilmesi, ihale usul ve esaslarının belirlenmesi, 
teknik, idari, mali ve hukuki hususlar çerçevesinde tüm iş ve işlemlerin yürütülmesi için İdareye ve İl 
Encümenine yetki verilmesi konusunda nihai kararın alınması,  
         
Ayrıca İl Özel İdaresi hizmetlerinde kullanılmak üzere muadil bir alan belirlenerek, kamulaştırma veya satın 
almayla ilgili çalışma başlatılması, bütün bu çalışmaların sonucunda gerekli olan hazırlıkların tamamlanarak 
yapılacak yatırıma ilişkin hazırlanacak Avan projelerin İdare tarafından onaylama öncesi ve hazırlık çalışması 
süreçleriyle ilgili gelinen aşamanın bir rapor halinde meclisin bilgisine takdim edilmesi için komisyona süre 
verilmesi hususu işaretle oylandı, Oktay ATİK, Mustafa TUNALI, Hüseyin ALFAT, Tahsin YENER ve Atalay 
BEŞTAŞ’ın ret oyuna karşı, diğer tüm üyelerin evet oyu ve oyçokluğuyla kabul edildi.  
         
Meclis Başkanı; meclisimizde ve kamuoyunda bu konunun şeffaf bir şekilde ele alındığını, mecliste dile getirilen 
hususların ve değerlendirmelerin önemli olduğunu, öneri ve değerlendirmelerden doğru karar alınması 
anlamında istifade ettiklerini, bütün bu değerlendirmeler ışığında İdare tarafından gerekli hazırlıkların yapılarak 
meclisin bilgisine sunulması ve mevzuatın emrettiği çerçevede süreci şeffaf bir şekilde yürüterek sonuca 
bağlamasının meclisimizin beklentisi olduğunu söyledi, taşınmazlardan elde edilecek gelirin Yalova halkının 
önemli ve öncelikli yatırım hizmetlerinde değerlendirilmesi yönünde gayret göstereceklerini dile getirdi ve 
gündem konularına kaldığı yerden devam edildi.  
         
Gündemin on dördüncü maddesinde yer alan; ilimizde bulunan tescilli ya da tarihi kayıtlarda yer alan somut 
kültür varlıklarının tespit edilmesi ve önem ve öncelik sırasına göre röleve ve restore edilerek kültür mirasımıza 
kazandırılması teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. İdare personellerinden Mimar 
Hüseyin ERSOY; Termal ilçesinde bulunan Tarihi Fransız Evi ihalesini kazanan müteahhidin çeşitli kereler 
uyarılmasına rağmen sözleşme şartlarını yerine getirmediği için sözleşmesinin feshedildiğini, projenin yeniden 
ihale edilmesi gerektiğini ve meclis kararı doğrultusunda süreci başlatacaklarını ifade etti. Meclis Başkanı; Tarihi 

Fransız Evi projesi içeriği ve ihale süreci hakkında meclise bilgi verdi. Ayrıca Karadere köyünde bulunan eski okul 
binasının Etnografya müzesi olarak düzenlenmesi için sıva araştırma raspasının yapılarak Kocaeli Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna iletilmesinden sonra kurul tarafından tescil durumunun değerlendirilebileceği 
ifadesine yer verildiğinin anlaşıldığını, bu konudaki çalışmaların tamamlanarak kurula gönderileceği hususunu 
dile getirdi. Meclis üyelerinden Hüseyin ALFAT söz alarak, Tarihi Fransız Evinin restorasyonuna benzer konularda 
tecrübe sahibi olan ve bu gibi restorasyon işlerini başarıyla yürüten firmaların olduğunu ve bu firmaların 
haberdar edilerek ihaleye katılımının sağlanmasının yararlı olacağını ifade etti. Mimar Hüseyin ERSOY tarafından 
meclisin gündeminde olan Karadere eski okul binasının Etnografya müzesi olarak düzenlenmesi süreciyle ilgili 
meclise bilgi sunuldu. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; Tarihi Fransız 
Evi’ne ilişkin yapının rölöve, restitüsyon ve restorasyon projelerinin hazırlatılması, ayrıca ilimizde bulunan tescilli 
ya da tarihi kayıtlarda yer alan somut kültür varlıklarının tespit ve tescil edilmesi işlemlerinin başlatılması, öncelik 
ve ödenek durumuna göre röleve projelerinin hazırlatılması ve restore edilerek kültür mirasımıza kazandırılması 
konularında İdare tarafından başlatılan çalışmanın sonucunun bir rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için 
ilgili komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
        



 

İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının 04.03.2022 tarihli dördüncü birleşiminde; İl Genel 
Meclisi Üyelerinden İbrahim DÖNERTAŞ tarafından Meclis Başkanlığına hitaben verilen ve gündeme alınması 
oybirliğiyle kabul edilip incelenerek bir rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen 
04.03.2022 tarihli sözlü önergesi hakkında ilgili komisyonca hazırlanan rapor okundu. Yapılan müzakereler 
neticesinde, komisyon raporunda belirtildiği gibi; İl Özel İdaresinin görev ve sorumluluk alanında bulunan İlimiz, 
Armutlu İlçesine bağlı 5 köyün evsel atıklarının düzenli olarak toplanması iş ve işlemlerinin hizmet alımı 
yöntemiyle Armutlu İlçesi Köylere Hizmet Götürme Birliğine yaptırılması, İl Özel İdaresi (Kırsal Hizmetler 
Müdürlüğü) ile Birlik arasında yapılacak hizmet sözleşmesi hükümleri çerçevesinde, İl Özel İdaresi bütçesinin 
Katı Atık Toplama Projesi faslındaki ödenekten, temizlik hizmetleri ile ilgili tahakkuk edecek tutarın adı geçen 
birliğin bankadaki hesabına yatırılması hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
 
İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının 02.03.2022 tarihli ikinci birleşiminde incelenerek bir 
rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; İlimiz Merkez İlçe, Kadıköy beldesi sınırları 
içerisinde bulunan 447 adet tarihi çınar ağacı ile Yenimahalle köy merkezi, Yenimahalle alt baraj yolu ve Termal 
Kaplıcaları girişinde bulunan tarihi çınar ağaçların bakım, tedavi ve restorasyon çalışmalarının yaptırılması teklifi 
hakkında ilgili komisyon tarafından hazırlanan rapor okundu. Meclis Başkanı; bu konuda asıl sorumluluğun 
belediyelerde olduğunu ve bu işin belediyeler eliyle yapılacağını, İl Özel İdaresinin ise bütçe imkanları nispetinde 
projeye destek sunacağını ifade etti. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporunda belirtildiği gibi; 
Kadıköy beldesi sınırları içerisinde bulunan 447 çınar ağacının bakım işlerinin Kadıköy Belediyesi imkânları ile 
yapılmasının mümkün olmadığı anlaşıldığından, Kadıköy beldesi sınırları içerisinde bulunan 447 adet tarihi çınar 
(anıt) ağacı ile Yenimahalle köy merkezi, Yenimahalle alt baraj yolu ve Termal Kaplıcaları girişinde bulunan tarihi 
çınar (anıt) ağaçların, 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 6 ve 64 üncü maddeleri kapsamında İl Özel İdaresi 
ve ilgili belediyeler arasında yapılacak işbirliği protokolü kapsamında, uzman kişi ve kurumların teknik desteğinde 
ilgili belediyeler eliyle bakım, tedavi ve restorasyon çalışmalarının yaptırılması, İl Özel İdaresi bütçesinin Bitkisel 
Üretimi Geliştirme Projesi faslındaki ödenekten söz konusu projeye azami ₺50.000,00 tutarında maddi destek 
sağlanması hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
         
İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının 01.03.2022 tarihli birinci birleşiminde incelenerek bir 
rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Valilik hizmet binasındaki hizmetlerin 
aksatılmadan yürütülebilmesi için ihtiyaç duyulan donatım malzemesinin temini ve yazı ekinde belirtilen bazı 
cihazlar ile makine, araç ve gereçlerin bakım ve onarım işlerinin yaptırılması için İl Özel İdaresi bütçesinden 
ödenek tahsis edilmesi teklifi hakkında ilgili komisyonca hazırlanan rapor okundu. Yapılan müzakereler 
neticesinde, komisyon raporunda belirtildiği gibi; Valilik hizmet binasındaki hizmetlerin aksatılmadan 
yürütülebilmesi amacıyla asansör, kazan dairesi brülörü, santral, jeneratör, kompanzasyon panosu, yangın 
sistemi, makam ve hizmet odalarında bulunan klimaların ve fotokopi cihazlarının bakım ve onarım işleri ile 

ihtiyaç duyulan donatım (mobilya) malzemesinin temin edilmesi iş ve işlemlerinin, 5302 sayılı İl Özel İdaresi 
Kanununun 6 ve 64 üncü maddeleri ile 5355 sayılı Mahalli İdare Birlikleri Kanunun 18 inci maddesi kapsamında 
Merkez İlçe Köylerine Hizmet Götürme Birliği kanalıyla gerçekleştirilmesi, İl Özel İdaresi (İmar ve Kentsel 
İyileştimse Müdürlüğü) bütçesinin Yalova Valiliği Hizmet Binası Onarım Projesi faslında bulunan  ₺50.000,00 
ödenek ile Kamu Kurum Binaları Yapım Bakım ve Onarım Giderleri faslında bulunan ₺44.000,00 olmak üzere 
toplam ₺94.000,00 ödeneğin, söz konusu alım ve onarım giderlerinde kullanılmak üzere birlik hesabına 
aktarılması hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
       
İl Genel Meclisinin 2022 yılı Mart ayı olağan toplantısının 02.03.2022 tarihli ikinci birleşiminde incelenerek bir 
rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; çeşitli anma faaliyetlerinin kurum içinde 
yapabilmek, aynı zamanda ailelerin daha iyi bir ortamda kaliteli zaman geçirebilmelerini sağlamak amacıyla 
hazırlanan Şehit Yakınları ve Gaziler Sosyal Kültürel Faaliyetler Projesinin uygulanması için ödenek tahsis 
edilmesi teklifi hakkında ilgili komisyonca hazırlanan rapor okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon 
raporunda belirtildiği gibi; şehit ve gazi yakınlarına daha iyi psiko-sosyal destek sunmak ve sosyal kültürel 
etkinlikler kapsamında ağırlayabilmek, 18 Mart Çanakkale Zaferi ve Şehitleri Anma Günü, 15 Temmuz Demokrasi 
ve Milli Birlik Günü ile 19 Eylül Gaziler Günü gibi anma faaliyetlerinin kurum içinde yapabilmelerini temin etmek 

ve aynı zamanda ailelerin daha iyi bir ortamda kaliteli zaman geçirebilmelerini sağlamak amacıyla hazırlanan 
“Şehit Yakınları ve Gaziler Sosyal Kültürel Faaliyetler Projesi” için gerekli olan tefrişatın, 5302 sayılı İl Özel 
İdaresi Kanununun 6 ve 64 üncü maddeleri kapsamında Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü ile yapılacak 
protokol çerçevesinde İl Özel İdaresi Destek Hizmetleri Müdürlüğü kanalıyla satın alınması, proje bedelinin 
₺50.000,00 tutarına kadar olan giderinin İl Özel İdaresi bütçesinin Kamu Kurumları ile Ortak Projeler faslında 
bulunan ödenekten karşılanması hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 
         
Dilek ve temenniler maddesi kapsamında Meclis Başkanı; İl Genel Meclisinin ilçelerimizden seçilen üyelerden 
teşekkül ettiğini, meclisimizde alınan kararların tamamına yakınının oybirliğiyle geçtiğini, muhalefet kanadında 
bulunan üyelerin bazı konularda farklı düşüncelerinin olabileceğini, farklı düşünce ve görüşlerin dile 
getirilmesinin faydalı olduğu gibi konuların daha titiz bir şekilde irdelenerek sağlıklı kararların alınmasına 
yardımcı olacağını, konular mecliste müzakere edilirken meclisimizin insicamını bozmadan, siyasi mülahazalardan 
uzak ve olayları kişileştirmeden hareket etmemizin hepimizin beklentisi olduğunu dile getirdi. 
         
Meclis Üyelerinden İdris DURMUŞ söz alarak, başıboş sokak hayvanlarının okula giden öğrencilerin can güvenliği 
açısından risk teşkil ettiğini, güncel mevzuat gereği köylerimiz yönüyle İl Özel İdaremizin de sorumluluğu 



 

bakımından çalışma yapılması gerekliliği üzerinde yasanın öngördüğü çalışmaların neler olduğu yönüyle 
İdaremizin konu ile ilgili ön çalışma yaparak meclise bilgi verilmesini talep ettiklerini, ayrıca İdarenin yol ağında 
olmamasına rağmen Kılıç yolunun onarım işinin İl Özel İdaresi imkanlarıyla yapıldığını, bu konuda kalıcı çözümün 
üretilmesi gerektiğini, birde Gacık Köyü, Muratttepe Mevkiinde yolda ve bitişiğindeki alanda parsel bazında 
kayma oluştuğunu ve şu anda yolun trafiğe kapalı olduğunu, vatandaşlarımızın meskun mahalle ulaşımda sıkıntı 
yaşadıklarını, Çiftlikköy İlçe Kaymakamlığının AFAD ile yaptığı yazışmada konunun İl Özel İdaresi tarafından 
çözülmesi gerektiğinin belirtildiğini, havaların düzelmesiyle birlikte İdaremiz tarafından teknik çalışma yapılıp ne 
tür çözüm üretilebilirliği ve kısa sürede yolun açılması yönüyle meclis üyesi arkadaşlarımın ve İdarenin bilgisine 
sunuyorum dedi. Meclis Başkanı; İdris bey arkadaşımızın dediği gibi Kılıç yolunun İdaremizin sorumluluk 
alanında olmamasına rağmen sorumluluk hissi içerisinde bazı onarım çalışmalarının yapıldığını ancak bunun 
yeterli olmadığını, Ulaştırma Bakanlığı nezdinde girişimde bulunularak bu sorunun nihai çözüme kavuşturulması 
gerektiğini, ayrıca başıboş sokak hayvanlarının rehabilitasyonu konusunda ise Bakanlığın talimatlarıyla Valiliğimiz 
tarafından bir komisyon kurulduğunu ve yapılacak iş ve işlemlerle ilgili bir yol haritasının belirlendiğini, 
hazırlanan metinde bu konuda sorumluluğun daha çok belediyelerde olduğunun anlaşıldığını, dolayısıyla 
belediyelerin öncülüğünde başıboş sokak hayvanlarının rehabilitasyonu ile ilgili tedbirlerin alınması, İl Özel 
İdaresinin de bütçe imkânları nispetinde bu çalışmalara destek olması hususunu dile getirdi. Meclis üyelerinden 
Oktay ATİK söz alarak, can ve mal emniyeti açısından risk teşkil eden Kılıç yolunun İdaremizin yol ağına alınıp 
nihai çözüme kavuşturulmasının mümkün olup olmadığını sordu, ayrıca Denizçalı köyüne çocuk oyun parkı ve 
İlyasköy köyüne mesire alanı yapılması konusunun yavaş ilerlediğini, idari, mali ve teknik konularda imkânlar 
ölçüsünde söz konusu işlerin daha hızlı sonuçlandırılmasının önemli olduğunu dile getirdi. Üyelerden Resul ÇİFTÇ 
söz alarak, birçok köyümüzde vatandaşlarımızın kullandıkları içme sularının terfi yoluyla isale edildiğini, elektrik 
maliyetlerinin malum olduğunu, güneş veya rüzgâr enerjisinden faydalanmak için çalışma başlatılmasının yararlı 
olacağı kanaatini meclise iletti. 
         
Görüşülecek başka konu kalmadığından ve başka söz isteyen olmadığından, 2022 Yılı Nisan ayında yapılacak 
olan olağan toplantı günü, saati ve yeri tespit edildi. Buna göre 2022 Yılı Nisan ayı olağan toplantısının 
04.04.2022 Pazartesi günü saat 15.30’da İl Özel İdaresi Ana Hizmet Binasında bulunan Meclis Toplantı 
Salonunda yapılması kararlaştırılarak, 2022 Yılı Mart ayı olağan toplantısına son verildi.  


